



Vergadering dorpsraad 5 augustus 2024

Aanwezig: Ed Tigchelaar, Han Ribberink, Janneke Straten, Johan van den Boom, Marlous Roelofs

1. Janneke opent de vergadering
2. Verslag vergadering van maandag 1 juli '24 is al goedgekeurd en op de site gepubliceerd.
3. Ingekomen post en mededelingen

a. Mail van 10.07 van LvC, R. Custers, mbt speeltoestellen controleurs. Ed .

De gemeente wil dit gaan afschaffen vanaf 2026. Gebreken aan speeltoestellen kunnen mensen melden via gemeente app. De vraag is of we gaan stoppen met de controles door Debbie en Marcel en de bijbehorende vergoeding daarvan (€ 90,-). Speeltuin bij het strandje, de Burcht en de Eindsestraat controleren Marcel en Debbie nu. Dorpsraden moeten vanaf nu zelf verzinnen wat ze gaan doen. We kunnen overwegen dat we dit belangrijk vinden, en dat we hier zelf mee doorgaan en de vergoeding betalen uit de subsidie van € 3000,-. Controles zijn 1 keer per jaar, melden kan op alle momenten. Een melding zal pas gemaakt worden als er iets defect is, controle kan voorkomen dat iets defect raakt. Dat is een overweging om mee te nemen in de beslissing of we doorgaan met de controles door Debbie en Marcel. Voorkeur is om het door te laten gaan. We zitten in toeristisch gebied, dus het is ook daarom van belang dat de speeltuinen veilig zijn. Er is ook voor de gemeente een belang om dit door te laten gaan.

b. Mail van 11.07 van LvC X. van Wijlick, nadere info Wiu 24 en aanverwante zaken. Johan.

Nader bericht over de verkeersremmende maatregelen in de Eindsestraat: Johan heeft de tekeningen digitaal doorgestuurd. Janneke heeft deze nog niet gedeeld met het dorp, omdat er nog begeleidende tekst bij moet. Wanneer een en ander gerealiseerd wordt, is nog niet duidelijk. De gemeente hoopt ergens in september. Het verkeersbesluit moet er eerst door zijn, dat ligt nu ter inzage.

Dit is het laatste definitieve stuk dat uitbesteed gaat worden aan aannemer. De tekening van de Eindsestraat is nog niet definitief, want reflectoren op bloembakken staan er nog niet op. Johan verzoekt om hier een andere tekening voor aan te leveren.

Toelichting op de digitale tekening: Positie locatie 2 Eindsestraat, buskussen ligt op de tekening uit het midden. Is dat storend straks? Het ligt er al. Johan vraagt dit na. De tekening suggereert dat het niet in het midden ligt.

Snelheidsmetingen van dit jaar juni, die zijn betrouwbaar. Probleem is dat de beleving van aanwonenden anders is dan de feitelijke registratie. De gemiddelde snelheid ligt te laag om te worden aangemerkt als 'hard rijden', inkomend verkeer rijdt iets harder dan uitrijdend verkeer, slechts 15% overschrijdt de maximumsnelheid en niet meer dan 5km gemiddeld.

c. Mail van 15.07 van LvC E. Noy terugkoppeling werksessie Mobiliteit van 15 mei. ter kennisneming.

Als we de volgende vergadering de WIU punten pakken, dan kunnen we een voorzetje maken voor de WIU 25.

d. Mail van 15.07 van Janneke over valpreventie training. Agendapunt 4

e. Mail van 17.07 van LvC A. van Haren vooraankondiging onderzoek vuurwerk oud en nieuw Agendapunt 7.

f. Mail van 17.07 van LvC Kernendemocratie evaluatie subsidieregelingen, zie 2024-RIB-182
Dit hebben we te laat ingevuld. Moest voor 10 juni.

g. Mail van 19.07 van LvC X. van Wijlick Ontwerpen wegversmallingen Eindsestraat en Oostermeerweg.

Reeds besproken onder punt b.

Er bevindt zich een kruispunt aan de Eindsestraat tussen huisnummers 12 en 14. De Eindsestraat ligt in de bebouwde kom en daar zouden om die reden haaiantanden moeten komen. Els heeft het Gemeentebld nr. 314240 hierover doorgestuurd. Gemeente gaat haaiantanden neerleggen.

h. Mail van 22.07 van LvC A. v.d. Hulst regeling subsidie (energie)coöperaties duurzame projecten LvC

Er is het idee om een dorpsavond te organiseren over dit thema. Hiervoor willen we dan iemand uitnodigen om te sparren over hoe we samen kunnen werken t.a.v. duurzame energie. Janneke peilt in de DR app of hier interesse voor is. Denk aan gezamenlijke opslag (batterij) in het dorp. Zo'n avond zal na de zomer zijn of als thema terugkomen in de jaarvergadering. Het zou mooi zijn als we duurzame energie die wordt opgewekt in het dorp kunnen delen.

i. Mail van 22.07 van LvC bestuurssecretariaat afspraak met wethouder D Soléz. Staat vast op 25/9 19.30 uur.

Dit gaat over de geluidswal.

Extra binnengekomen post:

- Nieuwsbrief dijkverbetering van 5 aug: vraag of we deze op website kunnen plaatsen: dit kan in PDF op de app of via een linkje. Ed plaatst deze op de website.
- Communicatie Ruud en Janneke over de Octagon / komt terug onder punt 8.
- 25/7 verkeer fietsbesluit / is al besproken.
- E-mail over valpreventie / komt terug onder punt 4.

4. Valpreventie, kort bespreken gang van zaken (Janneke)

Janneke heeft beloofd deze samen met Els te gaan organiseren. Bij Jos en Arno van de gemeente gevraagd hoe dit te regelen. Er ligt inmiddels een offerte van fysiotherapeut van Van Benthum uit Cuijk (kosten: 6-8 deelnemers, 2500 tot 3000 euro). Jos en Arno hebben Janneke naar Bureau Negen gestuurd. Die verzorgen echter geen valpreventietraining, maar is een bemiddelende club. Dus Janneke gaat weer terug naar Jos en Arno, hoe we deze training kunnen organiseren. Deelnemers kunnen hier ook hun verzekering voor aanschrijven. We zitten al gauw aan 20 personen die interesse hebben. Individuele subsidie aanvraag is ook een optie, maar die hebben we nu aangevraagd voor de mobiele verlichting. Valpreventie zit in je basispakket van de zorgverzekering. Als we het zo doen en het verschil bijleggen als dorpsraad, dan kunnen we het doen. Inventariseren wie er mee wil doen via

een briefje in de bus. Van Benthum kan ook op locatie hier komen, of we gaan met z'n allen die kant op. Janneke komt hierop terug.

5. Aanvraag subsidie KernenCV inwoners initiatief. (Janneke)

Op aanbeveling van Jos Jongelen hebben we deze inmiddels ingediend voor de mobiele verlichting. Arno en Jos hebben het in behandeling. Wachten nog op offertes.

Mogelijk geïnteresseerden in de verlichting: jeu de boules club, Ganzeveer (mits verlichting dimbaar is), Sportclub, het Gilde. Al die verenigingen zijn medegebruikers.

Het gaat verlichting met een stekker zijn. Hoewel een accu makkelijker is, is het prijsverschil groot en zijn deze zwaarder. We willen een mast die niet te zwaar is, makkelijk opbergbaar, dimbaar en in hoogte verstelbaar. Rik is benaderd om mee te denken.

Het is interessant als iemand zich in de subsidies kan verdiepen.

6. Stand van zaken werkgroep centrum dorp. (Janneke)

Er was een datum geprikt, maar toen ging Nederland door in het EK. Toen was er een nieuwe datum, maar was de mevrouw die de avond zou verzorgen ziek. We tillen het na de zomer. Thorsten en Marie-José sluiten ook aan. Het zal ergens in september zijn. Het streven is om op de jaarvergadering van 28 oktober de uitkomsten te delen. Mogelijk zijn er dan twee avonden geweest. Bureau wat de avond verzorgd, zorgt voor een verslag, plan van aanpak en een vervolg (hoe nu verder) en informatievoorziening voor de aanwezigen (de belangrijkste stukken).

Janneke; Kerkstraat werkgroep: geen positieve geluiden mbt snelheidsmetingen, dus dat er ook geen drempels komen. De groene poppen moeten binnenkort verplaatst worden.

Han: in het kader van dijkverzwaring, de fietsroute die dan door ons dorp komt te liggen, dat pleit voor een rode asfaltstraat. Je moet procentueel zoveel fietsers meer hebben tov auto's, anders word je geen fietsstraat. Janneke heeft hier rapporten over gedeeld met aanwonenden. Rodestraat en drempel in midden (doorlopende varkensrug), was een hele hoop weerstand tegen. We willen dat de straat veiliger wordt, er moeten concessies gedaan worden.

De fietsroute wordt onderdeel van een toeristische route, de Maasroute.

Han, Janneke en Bart hebben afspraak staan: dat we zelf een kaart van Linden opstellen, waar we zien dat de knelpunten (komen te) liggen bij de plannen van de gemeente. Komt voor de volgende keer op de agenda.

7. Vooraankondiging onderzoek vuurwerk oud en nieuw, zie de inhoud van de mail van LvC.

Wij zullen de vragenlijst doorspelen en vanuit daar een gezamenlijk standpunt innemen. De link naar de vragenlijst kunnen we tzt delen.

8. In gesprek over de "Octagon" speel en bewegingstoestel voor jong en oud. Stand van zaken.(Janneke)

Er lopen twee mogelijke subsidies die we kunnen aanboren. Jantje Beton kunnen we aanschrijven als we inclusief zijn, en het VSB fonds maar daarvoor moeten we de gebruiksovereenkomst van de grond achter de Burcht kunnen overleggen.

Gebruiksovereenkomst met terugwerkende kracht is een idee. Vraag neergelegd bij Ruud Kusters. Speeltuin is verouderd en niet doeltreffend, wordt niet gebruikt, wil de gemeente vernieuwen. Dat loopt dus naast het idee van de Octagon. Er lopen dus twee sporen. In principe is iedereen akkoord

met het opknappen van het speeltuintje en de komst van de octagon: kan dit samen lopen. Joost gaf aan dat ze bezig zijn met renoveren speeltuin. dat wordt samengepakt, in overleg met Joost kan Janneke een gebruiksovereenkomst vragen op naam van stichting de Burcht (subsidie wordt dan ook op naam van de stichting de Burcht aangevraagd).

9. Stand van zaken bestuursaansprakelijkheid. (Ed)

Ed heeft Rabobank gebeld, maar degene die er over gaat is op vakantie. Ed neemt hier deze week contact over op.

10. Overdracht secretariaatswerkzaamheden (Johan, Marloes en Janneke)

Johan en Marlous spreken binnenkort af over de statuten en overdracht werkzaamheden.

11. Rondvraag en wat er nog ter tafel moet komen.

Johan:

- Camping is gestart met het realiseren van 40 kampeerplekken, links van de Hardweg. Dit is voor caravans, tenten, met een recreatieblok in het midden.
- Formeel probleem met elektrische laadpalen bij Keijzersplein. De eerste aangewezen plaats vond familie Keijzers niet prettig, ze hadden een beter idee. Was akkoord door gemeente. Vattenfall vond dat ook goed, maar de aannemer niet. Dan zou het niet meteen tegen de gevel van Keijzers komen, maar in die hoek, of tegenover hun. Volgens aannemer is het niet uitvoerbaar. Idee van Ed: naast het Christusbeeld? Daar staat al een transformatorkast. Johan vraagt bij Ton na of dit een optie is. Ton Keijzers heeft formeel bezwaar moeten maken. We kijken samen naar geschikte locatie. Er is uitstel van uitspraak, gemeente wil kijken of niet aan onze wensen tegemoet gekomen kan worden. Die zaak loopt nog.

Ed:

- Jan van Essen sprak Ed aan over 17 september en 5 mei commissie. Ze zijn geen officiële stichting. Kan dit financieel via de Dorpsraad geregeld worden, zodat ze subsidie kunnen aanvragen? Als we dit goed vastleggen, dan is dat prima.
- Tweede punt: jeu de boules toernooi is geweest. Vraag is of de dorpsraad 120 euro bij wil leggen? Voorheen kon er van de vierdaagse drank worden afgenomen, nu gaat dit via Paul van Raaij, die neemt alles terug. Er is geen bezwaar tegen het bijleggen van 120 euro.
- Als je googled dan staat Stichting Dorpsraad nog bij Jan van de Broek op google Maps.
- Thorsten heeft aangeboden om met de website te helpen, in september gaan ze hiervoor zitten. Formeel is dit geen dorpsraadactiviteit. Het was een particulier initiatief van Han Maassen. Johan heeft het overgenomen. Ed en Johan doen het nu samen.

Han:

- interdorpsraad overleg ligt even stil, vanwege de vakantieperiode. Vanuit interdorpsraad met de wethouders Jillessen en Maas rond de tafel gezeten. De gemeente zit heel comfortabel, want geen financieel risico. Topparken zal voor het einde van het jaar met ander alternatief komen. 25 augustus komt de interdorpsraad weer bij elkaar. dat loopt door.
- Oktoberfeest: tijdens jubileum is dit idee geopperd. Janneke vraagt Siska of de ganzeveer dit wil organiseren. Dit kunnen we ook in samenwerking doen, maar we moeten niet de kar gaan trekken.

Datum volgende bestuursvergadering: maandag 2 sept . 20.15 uur. Marlous is dan afwezig ivm vakantie.